
Protokoll fördt vid Avdl 33 möte 
    den 13 - 1 1918 
 
   § 1 
 
Mötet öppnades kl 11 o 30 f. m. av Ordförande O. W. Anderson 
 
   § 2 
 
Föregående mötes protokoll upplästes o godkändes. 
 
   § 3 
 
En skrivelse från Avdl 14 Striberg föredrogs av Ordförande om begäran om förhöjt 
Dyrtidhjelp vilket godkändes  
 
   § 4 
 
Den från extra mötet valda kommiten inlemnade en skrivelse angående omregleringen av 
förtjensten ock en skrivelse från ordförande angående de avdrag som blivit gorda å 
dyrtidshjelpen 
 
   § 5 
 
Avdl beslöt att överlemna föredragna skrivelse till samarbetningskommiten ock de skulle på 
sitt möte i Gyttorp sammanfatta dem i en ock den sedan skulle inlemnas till förvaltningen. 
 
   § 6 
 
En räkning inlemnades från Ordförande å Kr 6.50 som av Avdl godkändes. 
 
   § 7 
 
Mötet slöts kl 11 o 30 f. m.  
 
 
Justerat    Arvid Berg 
O W Andersson   Sekreterare. 
Ordförande. 



    Protokoll fördt vid avdelning No 33 
    Årsmöte Söndagen den 10 Febr. 1918 
 
   §. 1. 
 
Mötet öppnades kl 10.30 av ordförande O W Andersson. 
 
   §. 2. 
 
Föregående mötes protokoll upplästes och godkändes 
 
   §. 3. 
 
Ivar Karlsson och Arvid Berg begärde uträde ur avdelningen vilket och beviljades av 
avdelningen 
 
   §. 4. 
 
En räkning till 5.25. och en på 3.30 upplästes och godkändes till utbetalning. 
 
   §. 5. 
 
Revisionsberättelsen över föregående års räkenskaper upplästes och lemnades på revisorernas 
förslag full ansvarsfrihet åt den föregående styrelsen för det år som den omfattade. 
 
   §. 6. 
 
Avdelningen beslöt att Styrelsens arvode skall utgå med 20 kr till Ordförande kassör och 
Uppbördsman 15 kr till Sekreteraren och till en inkassserare 10 kr. 
 
   §. 7. 
 
Till styrelse valdes till Ordförande Gunnar Johansson kassör Em Eriksson samt Erik Öberg 
Gust Lundkvist och O W Andersson. Till Suppleanter Axel Törnkvist och O Blomkvist 
Revisorer Joh. Holmberg K Fallkvist och Gust Wind. Suppleanter Henning Persson och Erik 
Karlsson 
 
   §. 8. 
 
Till Uppbörsdsman valdes Axel Törnkvist och till inkasserare Ernst Törnkvist. 
 
   §. 9. 
 
Månadskontingenten bestämdes till 1.75 för året samt en extra uttaxering när så behöves. 
 
   §. 10. 
 
I samarbetskomiten valdes Axel Törnkvist Gustav Lundkvist Suppleanter Gust Wind och 
Ernst Törnkvist. 
   §. 11.  



 
Avdelningen beslöt att skrivelsen om löneregleringen skulle lämnas till Styrelsen i och för 
omarbetning för att sedan om möjligt ingå till förvaltningen med densamma. 
 
   §. 12. 
 
Hyran beslöts att utgå med samma belopp som föregående år för lokalen 
 
   §. 13. 
 
Mötet avslöts kl 12 middag 
 
 
Justerat    Gust Lundkvist 
Gunnar Johansson   tj. g. Sekreterare 
Ordf 
 



    Protokoll fördt vid avdel. No 33  
    ordinarie möte Söndagen den 10 mars 
    1918 
 
   §.1. 
 
Mötet öppnades av ordförande Gunnar Johansson kl. 10.40 f.m. 
 
   §.2. 
 
Föregående mötes protokoll upplästes och godkändes 
 
   §.3. 
 
Ett svar på skrivelsen om lönereglering från förbundet upplästes och diskuterades med det 
beslut att vi skall ingå till förvaltningen med skrivelsen 
 
   § 4 
 
En kometé att utarbeta skrivelsen som vi skall ingå med till förvaltningen tillsattes och blevo 
valda: Karl Andersson Ernst Törnkvist  Gust Wind Karl Karlsson Wilhelm Dalkvist. 
 
   § 5 
 
Ett extra möte beslöts att hållas Söndagen den 24 mars för att då vidare besluta om nämnda 
skrivelse. 
 
   § 6 
 
En räkning på kr 1.80 för pilar till luftbössorna inkom från A Berg upplästes och godkändes 
till utbetalning. 
 
   § 7 
 
Ett förslag om rapporteringen över arbetet framkom men bordlades till nästa ordinarie möte 
 
   § 8 
 
Mötet avslöts kl 11.45 f.m. 
 
 
Justerat    Gust Lundkvist 
Ordförande Gunnar Johansson   Sekreterare 



    Protokoll fördt vid avdel No 33 
    ordinarie möte Söndagen den  13 april 
    1918 
 
   §. 1. 
 
Mötet öppnades av ordföranden Gunnar Johansson kl 11. f.m.  
 
   §. 2. 
 
Föregående mötes protokoll upplästes och godkändes 
 
   §. 3. 
 
Mötet beslöt att i anledning af dåliga arbetsförtjänsten ingå till Förvaltningen med anhållan 
om högre dyrtidstillägg. Förslaget var 60 kr i månaden för var arbetare. 10 kr för hustru 5. kr 
för barn 
 
   §. 4. 
 
Att uppsätta skrivelsen till förvaltningen om högre dyrtidstillägg valdes Emanuel Eriksson 
Gunnar Johansson 
 
   §. 5. 
 
Till Ombud vid Gruvindustriarbetareförbundets 14. Kongress i Stockholm valdes Gunnar 
Johansson, tillersättare O. W. Andersson. 
 
   §. 6. 
 
Mötet avslöts kl 12. f m  
 
 
Justerat    Erik Öberg 
Ordförande    v-Sekreterare 
Gunnar Johansson 
 



    Protokoll fördt vid Avdelning No 33 
    ordinarie möte Söndagen den 9 juni  
    1918 
 
   §. 1. 
 
Mötet öppnades av ordföranden Gunnar Johansson kl 11 f.m. 
 
   §. 2.  
 
Föregående mötes protokoll upplästes och godkändes. 
 
   §. 3. 
 
En skrivelse från förbundet om högre kontingent upplästes och beslöts att kontingenten skall 
utgå med kr. 3.50 pr månad så länge det så fodras. 
 
   §. 4. 
 
En skrivelse från Folkhushållningskommissionens Koloniträdgårdsavdelning upplästes men 
beslöts att läggas till handlingarna. 
 
   §. 5.  
 
Gunnar Johansson redogorde i korthet för kongressens förhandlingar 
 
   §. 6.  
 
Svar från disponent Malm på vår skrivelse om högre dyrtidstillägg upplästes och upptogs till 
behandling och kom till det resultatet att det var mycket för litet med de 13 % som vi har fått. 
Under diskutionen framkom ett förslag om att vi skall framgå till förvaltningen med samma 
skrivelse som förra gången. Och en kometé tillsättes att utarbeta skrivelsen och i kometen 
blevo valda Em. Eriksson Gunnar Johansson och O Blomkvist. 
 
   §. 7.  
 
Ett förslag om att avdelningen skulle disponera dansbanan till midsommar framkom och 
godkändes, och en kometé på 5 personer tillsattes att ordna till på bästa sätt, och i kometen 
blevo valda John Molin Hilding Rosendal Ernst Törnkvist Karl Andersson och Ejnar 
Fallkvist. Suppelanter Sam. Olsson Gust Lundkvist och Erik Oberg. Också bestämdes inträdet 
till 25 öre för äldre och 15 öre för barn 
 
   §. 8. 
 
O W Andersson framkom med ett förslag om att vi skall ingå till brödbyrån med en begäran 
om flera påbrödskort nu när vi äro hänvisade till att leva så gott som på bara brödkorten, och 
en kometé tillsattes som skulle utarbeta skrivelsen och i den blevo valda O. V. Andersson och 
O Blomkvist. 
 
   § 9 



 
Mötet avslöts kl 12 middagen. 
 
 
Justerat 
    Gust Lundkvist 
Ordförande    Sekreterare 
Gunnar Johansson 



    Protokoll fördt vid avdel No 33  
    ordinarie möte Söndagen 13 Juli 
    1918 
 
   §. 1.  
 
Mötet öppnades av ordföranden Gunnar Johansson kl 11. f.m 
 
   §. 2. 
 
Föregående mötes protokoll upplästes och godkändes 
 
   § 3 
 
Redovisningen öfver inkomsterna vid Dansbanan midsommar upplästes och visade en 
behållning å kr 196.20 vilket av avdl godkändes och beslöts att överskottet skulle falla till 
föreningens kassa 
 
   § 4 
 
Mötet beslöt att sänka kontingenten till 3 kr pr månad tills vidare. 
 
   § 5 
 
Kassören fick i uppdrag att betala hyran för lokalen för 1918 med 20. Kr som föregående år. 
 
   § 6 
 
Em inkommen skrivelse från avdelningen 14 Striberg angående uppsättande af förslag till 
prislista för kolektivavtal från 1 januari 1919. till 1. januari 1920. Då avdelningen no 14 
Striberg enligt detta förslag skulle få reda på vilka lönesatser vi tänker i ett blivande aftal. Så 
att avdelningen no 14 Striberg skulle få sina kraf så likstälda avdelning no 33 Dalkarlsberg 
som möjligt. Frågan bordlades tills vidare. 
 
   § 7 
 
Målet beslöt att inköpa återstående helften af täldugen som är till skjutbanan utsågs Erik 
Öberg 
 
   § 8 
 
Ett förslag om att avdelningen skull hafva dans å dansbanan någon Lördags och Söndagskväll 
under augusti månad framkom och godkändes och en kometé på 5 personer tillsattes att ordna 
med dansen i kometen blevo valda Axel Törnkvist Karl Fallkvist Gustav Karlsson Ivar 
Törnkvist Samuel Olsson Suppleanter Wilhelm Dalkvist och Gustav Lundkvist 
 

§ 9 
 



En fråga framkom huru vi bör göra att få de oorganiserade att ingå i fackföreningen frågan 
Diskuterades och beslutades att alla organiserade arbetare på platsen skulle agitera bland sina 
oorganiserade kamrater att ingå i fackföreningen 
 
   § 10 
 
Mötet avslöts kl. 12. Middagen 
 
 
Justerat 
    Erik Öberg 
Ordförande    v-Sekreterare 
Gunnar Johansson 



    Protokoll fördt vid Avdelning No 33 
    ordinarie möte Söndagen den 11 Aug 
    1918 
 
   § 1 
 
Mötet öppnades av ordföranden Gunnar Johansson kl 11. f.m. 
 
   § 2 
 
Föregående mötets protokoll upplästes och godkändes. 
 
   § 3 
 
En skrivelse från förbundet upplästes av ordföranden om kontingentens höjande till 3 kr till 
årets slut. Vilket av avdelningen enhälligt antogs om kontingentens höjande. 
 
   § 4 
 
Frågan om tillsättande av en komete att utarbeta löneförslag bordlades till nästa ordinarie 
möte 
 
   § 5 
 
Inträde i avdelningen begärdes och beviljades Martin Berglund. 
 
   § 6 
 
Mötet slöts kl 11.30 fm. 
 
Justerat  
    Gust Lundkvist 
Ordförande    Sekreterare 
Gunnar Johansson 



    Protokoll fördt vid avdelning 33 
    ordinarie möte Söndagen den 8 Sept 
    1918  
 
   §. 1. 
 
Mötet öppnades av ordföranden Gunnar Johansson kl. 10.30 fm. 
 
   §. 2. 
 
Föregående mötets protokoll upplästes och godkändes. 
 
   §. 3.  
 
Redovisning över fästen den 10- 11 Aug upplästes och visade ett fästöverskott på kr 121.43 
som beslutades skulle tillfalla avdelningens kassa. 
 
   §. 4.  
 
En skrivelse från Aktiebolaget Örebro Kuriren om nyemissionering och aktieteckning 
upplästes av ordf. och efter diskussion beslutades att teckna en aktie. 
 
   §. 5.  
 
En skrivelse i Finlandsfrågan upplästes och som i uppläst skick godkändes. Också en 
skrivelse till Sveriges arbetare om insamling av penningmedel till Finlands arbetare upplästes 
och som efter en kortare diskution beslutades att tillsätta en person som skulle taga listan 
omhand och verkställa insamlingen och vald blev Bernhard Berglund. 
 
   §. 6.  
 
Inträde i avdelningen begärdes av Gust Bååt G. J. Bergstrand Werner Almgren som beviljades 
inträde samt Johan Rosén om han skulle få ingå som halfbetalande medlem men kunde ej 
bevilja honom förrän vi får tillskriva förbundet och höra dess utlåtande. 
 
   §. 7. 
 
Avdelningen beslutade enhälligt om uppsägande av avtalet med förvaltningen och 
Järnbruksförbundet som ingicks i Dec.  1916. 
 
   §. 8. 
 
Den bordlagda frågan om att tillsätta en kometé att utarbeta löneförslag upptogs till 
behandling och efter en kortare disskution beslöts att tillsätta en komete och den bestod av 
följande personer för anriktningsverket Karl Öberg skrädhuset Ernst Törnkvist utfraktare Karl 
Helge Andersson Flintgruvan Erik Öberg Djupgruvan Axel Törnkvist för ort och stigort O 
Blomkvist. 
 
   §. 9.  
 



Ett förslag om att sända ombud till Kamratmötet i Stråssa och beslöt att sända ombud och att 
ett dagtraktamente på 10 kr om dagen jemte reseersättning skall utgå. Till ombud valdes 
Gunnar Johansson ersättare Em Eriksson. 
 
   §. 10. 
 
Att justera dagens protokoll utsågs O Blomkvist och K. Karlsson 
 
   §. 11. 
 
Mötet slöts kl 12 middagen 
 
 
Justerat 
Gunnar Johansson   Gust Lundkvist 
Ordförande    Sekreterare 



    Protokoll fördt vid avdelning No 33 
    ordinarie möte Söndagen den 30 Nov 
    1918 
 
   § 1 
 
Mötet öppnades kl 10.45 f.m. av ordföranden Gunnar Johansson 
 
   §. 2. 
 
Föregående mötes protokoll upplästes och godkändes 
 
   §. 3. 
 
En räkning på resersättning till och från Stråssa samt dagtraktamente på kr 40: 80 samt en 
räkning för en protokollbok på kr 12:15 upplästes och av avdelningen godkändes till 
utbetalning. 
 
   § 4 
 
Ett förslag från avdelningens Styrelse framkom om att ytterligare teckna 3 aktier i Ö.K. eller 
tillsammans 4 aktier. Samt att likvid till 3 aktier skulle tagas ur Byggnadskassan och till 1 
aktie ur avdelningens kassa 
 
   §. 5.  
 
En skrivelse om aktieteckning i en ny arbetaretidning upplästes av ordföranden men 
beslutades utan diskussion att lägga till handlingarna. Också upplästes en skrivelse från 
Allmänna Sparbanken i Örebro upplästes men beslutades att lägga till handlingarna  
 
   §. 6. 
 
En insamlingslista för Kata Dalström upplästes av ordföranden men beslutades utan 
diskussion att läggas till handlingarna Också upplästes en insamlingslista för två genom 
sprängningsolycka skadade arbetare vid Ervalla och som efter en kortare diskution beslutades 
att tillsätta en person som skulle företaga insamling på nämnda lista och vald blev John 
Molin. 
 
   §. 7. 
 
En skrivelse från förvaltningen om erhållande om vår uppsägning av avtalet föredrogs av 
ordf. 
 
   §. 8. 
 
Löneförslaget från avdelning No 1 föredrogs av ordföranden och efter en diskussion 
beslutades att löneförslagskometen skulle taga ovannämnda prislista jämte vår gamla prislista 
och efter dem utarbeta ett förslag till ny prislista. 
 
 



 
   §. 9. 
 
Förslag framkom om att invälja fler personer i löneförslagskometen och efter en diskution 
beslutades att en person till skulle inväljas och vald blev Gunnar Johansson 
 
   § 10 
 
Ett förslag framkom om att vi skall ingå till förvaltningen om begäran om högre dyrtidstillägg 
och som efter en diskution beslutades att avdelningen skall ingå med en skrivelse. Och en 
komete att utarbeta skrivelsen tillsättes och valda i den blevo Em. Eriksson. Gunnar 
Johansson och undertecknad. 
 
   § 11 
 
Till inträde i avdelningen anmäldes: Evert Öberg. K E Larsson. K Törnkvist. Joh. Rosén Klas 
Lövgren som an avdelningen beviljades inträde. 
 
   § 12 
 
O. V. Andersson framkom med ett förslag om att avdelningen skulle teckna en Obligation i 
Svenska Statens Premieobligationslån hvilket av avdelningen bifölls och att kassören skulle 
äga rätt att teckna den. Likvid till Obligation skulle tagas ur Byggnadskassan. 
 
   §. 13. 
 
Mötet slöts kl. 12. Middagen 
 
 
Justerat 
Gunnar Johansson   Gust Lundkvist 
Ordförande    Sekreterare 
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